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Spørgsmål nr. 773 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Hvad vil ministeren gøre for at nedbringe ventetiderne ved 
domstolene?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har stort fokus på at nedbringe sagsbehandlingstiderne 

ved domstolene og har de seneste år væsentligt opprioriteret indsatsen på 

dette område.  

 

Der er således iværksat en række konkrete projekter både internt ved dom-

stolene og på tværs af myndighederne i straffesagskæden, herunder i for-

hold til digitalisering og optimering af forkyndelse og berammelse af straf-

fesager samt digitalisering af det civile sagsområde.  

 

Justitsministeriet har endvidere i samarbejde med myndighederne i straffe-

sagskæden – og med ekstern konsulentbistand – i 1. halvår 2017 gennem-

ført en tværgående analyse af straffesagskæden. Analysen skal danne afsæt 

for yderligere tiltag ved domstolene og de øvrige myndigheder i straffe-

sagskæden i de kommende år. 

 

 


